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nlb els arì\/s, cl rnúsic cli\lpicaf..lordi(ì¿tsion
lla rcc:ott<;ili¿rl anlÌl cl sctl '¿llter €rqo', cl I'ill del

# \[cst,re. I:,1')006 \'¿r sorprentlre erl públic i la premsa

c'slrecialtl'tad¿t anrb'78', ur-r clisc intirnista que

s'¿rlincar'¿r anrb tIn¿r no\i(l fìrrn¿rda de b¿rnclautors

c'¿rf ¿rlarts fì'esc:os i siucers rlue [tevien dcl frllk americà

i ck: t.ot cl r¡uer els havia caigtrl. a les nrans cles de

l'arlolescènc'ia. l)t¡lt.e ¿ìnvs i cinc cliscos més tard,
(i¿rsion continua sent un ¿rutènt.ic'out.sider'que rriu

i es clesr..itt ¡lcrr la nrrisica, que cn busca l'essència i la

trcb¿rlla fìns qucr ¿rconsegucix la cançó exacl.a,la c¡ue

conclens¿r totcs lcs cnrocions tìuc I'ha f'cta possiltlc.
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Fill del Mestre: "Potser no tinc
na bona veu, però és la millor
er ales meues cançons



max,les cançons del Fill del Mestre
transmeten una autenticitat que
senzillament es nota. No espot des-
criure en els acords, les lletres o els
a,nanjaments, senzillament es nota.
Avui diumenge26 dagost compar-
teix escenari amb Lo Pardal Ro-
quer dins el marc de la festa major
di{lpicat.
-Després d'uns anys com a Ga-
sion, ha tornat a recuperar el Fill
del Mestre com a nom artístic
amb el qual signa els nous temes.

Des de la premsa especialitzada
mhan fet saber que és confüs, que
despista. El primer canvi va ve-
nir perquè vaig cansar-me, el FilI
del Mestre el trobava un nom una
mica massa juvenil. Aleshores vaig
convertir el meu cognom real en el
meu nom arbístic: Gasion. Comen-

çava una etapa més introvertida i
en solitari, sense la banda. Sempre
procuro seguir els meus instints i
aleshores és el que necessitava. Ara
quan faig concerts combino can-

çons dels dos repertoris i a plata-
formes com Spotif,iprocuro vincu-
lar-los indistintament.
-Va liquidar aquella etapa amb
undisc amb r¡ntítol molt contun-
dent'Ha calat foc ala casa'.

Tancava un cercle, era la darrera

frase de Ia cançó deJaume Sisa de
la qual havia tret el nom artístic.
També era fruit d'una experiència
real en aquella època sehs va cre-
mar la casa i pràcticament vaig per-
dre tots els discos illibres que tenia.

- Era una bona col.lecció?
Per a lässegurança vam haver

de calcular el que teníem i em vaig
adonar que amb el temps havia in-
vertit una petita fortuna en música.
Hi havia molts vinils, però sobretot
teníem molts CD. Ara la tinc tota aI
mòbil, és moltméspràctic. Des que
tinc Spotifu que pràcticament no
compro discos: el format no m'im-
porta, el que rninteressa és la mú-
sica. Favint anys ningú no s'imagi-
nava que ara tindríem un aparell
com el mòbil que et permet portar
milions de cançons alabutxaca. És
un luxe. Ara la meua filla em parla
dun grup i el puc buscar i escoltar
almoment.
-Una idea que es contradiu amb
laimatge que sovint ens fem dels
cantautors, personatges analò-
gics que estimen els vinils i es mi-
ren amb recel les noves tecnolo-
gies. Prejudicis, vaja.

Arnb els anys també m'hetornat
més pràctic. Prefereixo quedar-me
a¡nb les coses que necessito en cada
moment i acumular el mínimpos-
sible. Intento no portar maletes
plenes de coses del passat o portar
mil discos per escoltar una cançó.
A més a més sóc molt desordenat i
en un sol aparell puc agafar notes o
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fer talls de veu. Abans ho tenia tot
escampat per mil llibretes i papers
que mai no sabiaonhaviadeixat.A
mi rnha facilitat molt lavida. M'ha
tret capacit at per concentrar-me
perquè de seguida estàs pendent
del mòbil, però també mha facili-
tat la feina.

- De fet, mai no ha editat en vinil
i ara estrena les cançons a Spo-
tify. És una bona plataforma per
difondre la seua música o en el
fons només arriba als qui ja el co-
neixen i busquen?

IIe notat que si mai surt una
cançó meua a una sèrie o programa
de la televisió i fan una llista de re-
producció, aleshores puja moltís-
sim cl nombrc de gent que escolta
aquell tema. Ëm va passar amb El
þ-oru,ster o Polseres verrnelles.El que
passa és que molta gent consumeix
el que els ofereixen, no indaguen
amb els grups que potser els agra-
den. Escolten un tema que està de
moda i quan els el canvien escolten
laltre i;a està. La meua filla potser
descobreix un tema dels Beatles o
David Bowie a traves d'Operación
Triunfo,per exemple, però després
no es planteja descobrir la resta de
música däquests artistes.

-Amb aquest mercat i fent mú-
sica minoritàrria, deu ser molt di-
fícil fer-se un lloc i guanyar-se la
vida als escenaris.

No me la guanyo del tot, sem-
pre tinc feines que em permeten:
viure i no dependre de la música.

Quan vaig treure el primer disc em
van acollir molt bé a Barcelona, la
premsa especialitzada, les ràdios i
el públic. Era l'època en què va co-
mençar Mazoni, Sanjosex o el Petit
de CaI Eril. Però vaigveure com fun-
cionavatot i emvaigvoler quedar a
l,lcida i no fer el salt. Havia d'anar
a llarcelona, conèixer,gent, fer en-
trevisl.cs, buscar bolos... Molta gent
em diu c¡uc si hagués estat més per-
severant cn aquest sentit hauria tri-
omfat, però no tenia caþ interès a
aconseguir-ho si s'havia de jugar
däquella manera. Tenia una màña-
ger, però després del segon disc li
vaig dir que necessitava parar. Con-
tinuava composant i el tercer el vaig

treure perquè el Txabi Ábrego, que
té un estudi aAlmacelles i és el mú-
sic amb qui gravo des del primer
dia, emva convèncer.

- Té una necessitat vital de com-
posar i tocar?

Quanho faigés quantrobo sentit
a tot i connecto amb mi mateix La
carabonicaés quanfas un concerti
el púbìic t'escolta i täplaudeh quan
säcosta i et diu que tal lletra o tal
altra els agrada iels ha emocionat.

Aquesta és l'autenticitat que
transmeten els seus temes?

Potser sí.Jo visc la música molt
intensament i el que vull és fer can-
çons i discos quan em surten de
dins, no quan vulgui la discogrà-

fica. Mägrada que ningú desvirtuï
el meu treball i em marqui els tem-
pos creatius.

-Aquests tempos tenen a veure
amb el seu estat animic?

Amb la música em trec de so-
bre la part tristai melancòlica de la
vida. Faig neteja, necessito treure'm
de sobre les coses dolentes i les pors
iho fatgabravés de la música. Real-
ment no sóc tan pessimista com les
meues cançons, són la meua ma-
nera d'espolsar-me la tristesa.
- Abans parlava de la filla, és una
font per descobrir músi canovd!

Sí, una altra cosa és que m'agradi.
A mi el trap o el rap són estils que
em carreguen, no em convencen,
se'm fan feixucs com aquell heavy
virtuós dels vuitanta.
- I ella escolta la seua música?

No especialment, però se sap to-
tes les cançons de tant sentir-les
per casa. El procés creatiu és molt
llargi comple)ç en una setmanapuc
tocar el mateix tema més de cent
vegades. Em sembla que viure amb
un creador és una mica complical
la gent que rnenvolta no poden es-
coltarles meues cançons com algú
del carrer a qui arriba el resultat fì-
nal per primera vegada.

-Els escriptors sovint tenen lec-
tors de confiança que els fan la
primera qítica. Qui fa aquest pa-
per en el cas del Fill del Mestre?

El Txabi Ábrego. En ell confìo
molt perquè sempre hem connec-
tat a nivell musical, és molt sincer i
tenim una manera de treballar molt
semblant, només per com em mira
sé si anem pel bon camí o si hem
de repetir.

- Es molt perfeccionista?
Dedico molt temps a arranjar

cadatema i sempre procuro que
hi hagi molt bona sintonia amb els
músics que mäcompanyen. Amb
el temps he evolucionatirriagrada
pensar que a millor. Potser no tinc
una bona veu, però és la millor per
ales meues cançons..

"sobretot connecto amb els músics que ho donen tot i són capaços

de despullar-se al màxim a través de les seues cançons"

"Des que tinc Spotify que pràcticament no compro discos:

14 f,Ecruno,

el format no m importa, el que rn interessa és la música'
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